
 

 

Betoog ‘Nota Parkeerbeleid’ 
 
 
Dankuwel voorzitter, 
 
Sociaal Maas en Waal is voor een progressief parkeerbeleid. Hiermee willen we aangeven dat we 
staan voor een vernieuwende kijk op parkeren, zowel voor wat betreft het aantal (nieuwe) 
parkeerplaatsen, de afstand van parkeerplaatsen tot woningen/voorzieningen danwel de manier 
waarop parkeren wordt ingepast binnen de (toekomstige) gebouwde omgeving. Het verlagen van de 
parkeernorm draagt bij aan vergroening. Met vergroening wordt de biodiversiteit bevorderd en 
bovendien, bij zomerhitte is een groene omgeving koeler dan een omgeving van steen. Daarmee 
kunnen we ook een vinkje zetten bij klimaatadaptatie. 
 
Tijdens het RTG van 11 januari jongstleden hebben we een interessant gesprek gevoerd met 
wethouder en de overige partijen en is het College tot inzicht gekomen wat het standpunt van ieders 
partij is in de verschillende deelthema’s binnen het Parkeerbeleid. 
 
De beslisnota die nu voorligt betreft een overzicht van de stemming op de verschillende deelthema’s 
door alle fracties. We kunnen bevestigen dat de antwoorden die zijn geformuleerd namens Sociaal 
Maas en Waal overeenkomen met hetgeen we tijdens de RTG gezegd hebben, en waar we ook nog 
steeds achter staan. Dit geldt met uitzondering van deelthema ‘deelmobiliteit in de openbare 
ruimte’. In tegenstelling tot wat K8D aangeeft hebben wij geen bemerkingen op dit deelthema. Voor 
ons geldt dit thema namelijk óók voor deelfietsen en deelscooters. 
 
Waar we benieuwd naar zijn is hoe het College/de wethouder deze verschillende standpunten, en 
dan doel ik met name op de verschillen in standpunten bij de deelthema’s ‘openbaar groen vs 
parkeren’, ‘deelmobiliteit in de openbare ruimte’ en ‘parkeren’, om gaat. 
 
Gaat het College/de wethouder hier nu zelf een besluit in nemen, of krijgen we nog de kans om aan 
de hand van argumenten andere fracties te overtuigen? Of is vandaag eigenlijk het moment 
hiervoor…?  
 
Dit was ons voorafgaand aan deze Raadsvergadering niet duidelijk, maar we hebben een 
procesvoorstel. Dit is nog niet besproken in het Presidium, maar we doen hiervoor graag vanavond 
de voorzet. Dit voorstel luidt dat we graag een vervolgsessie (‘werksessie’) georganiseerd willen zien 
waarbij wethouder/ambtenaren/raad (of een deel ervan) met elkaar in gesprek gaan om de 
verschillen in met name de hiervoor genoemde deelthema’s te bespreken en tot overeenstemming 
te komen. 
 
We zijn benieuwd wat andere fracties alsmede de wethouder van dit voorstel vinden en zien uit naar 
een positief vervolg op dit belangrijke thema, waarbij wat ons betreft duurzaamheid, duurzame 
mobiliteit en uiteraard gelijke kansen voor iedereen centraal blijven staan. 
 
Dankuwel voorzitter 
 
 


